

No. 40999

July 11, 2024

Le 11 juillet 2024

BETWEEN:

ENTRE :

Trevor Scott Small aka Trevor Small

Trevor Scott Small aka Trevor Small

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

Oxana Small aka Oxana Kirsanova

Oxana Small aka Oxana Kirsanova

Respondent

Intimée

JUDGMENT

JUGEMENT

The motion to join this application for leave to appeal and another application for leave to appeal is dismissed. The motion for an extension of time to serve and file a response and an application for leave to cross-appeal is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA47388, 2023 BCCA 349, dated September 8, 2023, is dismissed.

La requête en jonction de cette demande d'autorisation d'appel à une autre demande d'autorisation d'appel est rejetée. La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt d'une réponse et d'une demande d'autorisation d'appel incident est rejetée. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA47388, 2023 BCCA 349, daté du 8 septembre 2023, est rejetée.

J.C.S.C.